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Protokół Nr XXV/07 
 z XXV  sesji Rady Miasta Ostrołęki 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ostrołęce przy Placu Bema 3 w dniu 
28 grudnia 2007 r. 
Na sesji w 28 grudnia 2007 roku podjęto następujące uchwały: 

• Nr 150/XXV/2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian w budŜecie miasta 

Ostrołęki na 2007 rok, 
• Nr 151/XXV/2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie uchwalenia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok,   
• Nr 152/XXV/2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „ ŁuŜycka”, 
 

W dniu 28 grudnia 2007 r. w sesji uczestniczyło 21 radnych 
Nieobecni usprawiedliwieni: Stanisława Watrakiewicz, Marek Sutnik  
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak - otworzył XXV sesję Rady Miasta. Powitał 
Prezydenta Miasta Janusza Kotowskiego, Wiceprezydent Magdalenę Kielewicz-Kaczyńską, 
wszystkich zaproszonych gości i Radnych. Stwierdził prawomocność obrad /lista obecności 
zał. Nr 1/.  
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak - na sekretarza obrad zaproponował 
Radnego Marek Gogulski. Radny wyraził zgodę. 
Głosowanie: 
Za - 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – chciałbym prosić o zdjęcie z porządku obrad punktu 7 
dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały Rady Miasta w sprawie wyraŜenia zgody na 
odstąpienie od Ŝądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaŜy lokalu mieszkalnego  
w budynku stanowiącym własność Miasta Ostrołęki. W moim przekonaniu z przyczyn 
obiektywnych nie uczestniczyłem we wczorajszych komisjach ale wiem, Ŝe odbyła się istotna 
dyskusja i w związku z tym, Ŝe  naleŜałoby jeszcze kilka sprawa przedyskutować 
 a przynajmniej uzupełnić chciałem poprosić o zdjęcie tego punktu, natomiast wierzę, Ŝe do 
sprawy pomocy ludziom, wrócimy na następnej sesji. 
Radna Ewa śebrowska-Rosak – podczas wspólnych obrad Komisji BudŜetu i Finansów 
 i Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej odbyły się dyskusje na temat 
tego projektu uchwały. Chciałabym zaznaczyć w imieniu członków komisji, Ŝe nikt z nas nie 
jest przeciwny, Ŝeby pomóc ludziom. Jednak zdaniem niektórych radnych zabrakło 
materiałów, informacji, chcieliby uzupełnienia stąd teŜ postanowiliśmy poprosić Pana 
Prezydenta o wycofanie przedmiotowego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak  poddał pod głosowanie zmiany w porządku 
obrad 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
Zmiana  porządku obrad została przyjęta. 
 
4. Przyjęcie protokołu XXIII – XXIV sesji Rady Miasta / protokół do zapoznania się  

w Wydziale ORI pok.106 /. 
Protokół z XXIII sesji Rady Miasta  
Głosowanie: 
Za - 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty. 

 
Protokół z XXIV sesji Rady Miasta  
Głosowanie: 
Za - 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty. 

 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmian w budŜecie miasta 

Ostrołęki na 2007 rok,  
Skarbnik miasta BoŜenna Gutowska –Jezierska -zmiany w budŜecie miasta Ostrołęki na  2007  
rok, obejmują: 
I . Zwiększenie dochodów budŜetu Miasta, o kwotę łączną – 504.011 zł, wynikającą z: 
1) otrzymania środków z Samorządu Województwa Mazowieckiego w Warszawie,  

w kwocie 493.772 zł  na podstawie Aneksu Nr 2 z dnia 13 listopada 2007 r. - do Umowy 
Nr A/87/RW.VII./D/2007 z dnia 28 sierpnia 2007 r., z przeznaczeniem na „Budowę ulicy 
Ławskiej z kanalizacja deszczową” (Dział 600, rozdział 60015, § 6300) – zwiększa się  
z tego tytułu wydatki UM (dział 600, rozdział 60015, § 6050), 

2) otrzymania środków na podstawie Umów: Nr 07-POL01-CO06-00769-3, z dnia  
15 października 2007 roku, Nr  07/PV01/07-0104, z dnia 26 października 2007 roku 
zawartych pomiędzy Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji – Narodową Agencją 
Programu „Uczenie się przez całe Ŝycie”, a Miastem Ostrołęka na łączną  kwotę – 23.967 
zł  (dział 801, rozdział 80195, § 2707 zł), z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków 
dla jednostek realizujących program, tj. 

• Zespół Szkół Nr 5 – 22.536 zł (§ 4217-260 zł, § 4307-120 zł, § 4427-21.856 zł,   
§ 4437-300 zł), 

• Szkoła Podstawowa Nr 2 – 1.431 zł (§ 4417-54 zł, § 4427-1.377 zł), 
oraz  otrzymania  środków – w formie zwrotu z tytułu rozliczenia końcowego grantu na 
realizację szkolnego projektu Socrates Comenius w roku 2006  –  
w kwocie  4.408 zł (dział 801, rozdział 80195, § 2707), które przeznacza się na 
częściowe pokrycie brakującego planu dotacji dla liceów niepublicznych - § 2540 – 4.408 
zł (dział 801, rozdział 80120),  

3) ze zmniejszenia  planu dotacji celowych  na zadania realizowane na podstawie 
porozumień  (§ 2320) (dotacje ze starostw powiatowych na pokrycie kosztów utrzymania 
dzieci przebywających w Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej  w 
Ostrołęce) – o kwotę  167.170 zł, w celu urealnienia planu,   
w związku z  niŜszymi wpływami, niŜ przewidywano oraz zmniejszenie z tego tytułu 
wydatków - powiatowych, o kwotę łączną 167.170 zł; Spowoduje to  konieczność 
uzupełnienia planu WPOW środkami własnymi Miasta (zmiana w cz. III Uzasadnienia), 
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4) ze zmniejszenia planu dotacji celowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej, o kwotę 45 zł (dział 754, rozdział 75411, § 2440) oraz 
zmniejszenia o powyŜszą kwotę wydatków w KM PSP (w § 4210); Zmniejszenie planu 
wynika z Umowy Nr 753/07/PNZ/D, z dnia 13 grudnia 2007 r., zawartej pomiędzy 
WFOŚiGW, a Miastem Ostrołęka, 

5) ze zwiększenia planu dochodów zrealizowanych przez  jednostki  budŜetowe łącznie – 
149.079 zł, tj. 

a) Urząd Miasta, na kwotę łączną  139.779 zł (dział 600, rozdział 60016 - § 0920- 
2.664 zł, § 0970-137.115 zł); Dochody uzyskane z tytułu: pozostałości wpłat po 
zamknięciu  rachunków inwestycyjnych – 5.264 zł (odsetki 2.600 zł, wpł. z róŜn. 
doch. – 2.664 zł), wpłat Społecznych Komitetów Budowy na wspólnie realizowane 
inwestycje – 134.515 zł, przeznacza się na: 

• uzupełnienie planu wydatków na zadaniu,  pn. Budowa infrastruktury 
technicznej przy udziale mieszkańców - 134.515 zł (dział 600, rozdział 60016,  
§ 6050), 

• częściowe uzupełnienie planu wydatków na dotację dla liceów niepublicznych 
(dział 801,rozdział 80120, § 2540) – 5.264 zł,  

b) I Liceum Ogólnokształcące, na  kwotę – 9.300 zł (dział 801, rozdział 80120,  
§ 0750-2.700 zł, § 0830-6.600 zł), celem uzupełnienia  planu w w/w rozdziale  
w zakresie: zakupu materiałów i wynagrodzenia, zakupu pomocy naukowych oraz 
zakupu energii, 

6) z przesunięć w  planie dochodów (między działami, rozdziałami i paragrafami),  
realizowanych przez Urząd Miasta, na kwotę –  684.000 zł, tj.  

• zmniejsza się plan w działach, łącznie – 684.000 zł, z tego: dział 700 – 656.000 
zł, dział 750 –  28.000 zł,  

• zwiększa się plan w działach, łącznie – 684.000 zł, z tego: dział 700 – 443.000 
zł, dział 750 – 241.000 zł,  

II. Przesunięcia w planie wydatków:  między działami,  między wydatkami bieŜącymi  
i inwestycyjnymi, między zadaniami inwestycyjnymi oraz w zakresie dotacji dla szkół 
niepublicznych, tj. 

1) Przesunięcia wydatków w planie Urzędu Miasta, jak niŜej: 
a) dokonuje się przesunięć w planie dotacji dla szkół niepublicznych – pomiędzy rozdziałami - 

w dziale 801, § 2540 - na kwotę  25.320 zł (w celu dostosowanie planu, do niezbędnych 
potrzeb), tj.  

• zmniejsza się plan dotacji w rozdziałach:  rozdział  80102 - 522 zł,  rozdział  80103 - 1.271 zł,  
rozdział  80104 - 4.519 zł, rozdział 80105 - 18.181, rozdział 80130 - 827 zł, 

• zwiększa się plan dotacji w rozdziałach: rozdział  80101 – 3.100 zł,  rozdział  80110 – 1.600 
zł,  rozdział  80120 – 20.620 zł,  

b) zmniejsza się plan wydatków - o kwotę  69.100 zł (oraz zmniejsza się nakłady inwestycyjne o 
kwotę 69.100 zł) - na zadaniu inwestycyjnym, pn. „Remont zabezpieczenia antykorozyjnego 
mostu Madalińskiego przez rzekę Narew” (dział 600, rozdział 60015, § 6050),  z 
przeznaczeniem na uzupełnienie planu na zadaniach:  

• Budowa obwodnicy – ul. Bohaterów Warszawy, ul. Bohaterów Westerplatte – 55.000 zł 
(dział 600, rozdział 60015, § 6050),  

• Przebudowa ul. Gomulickiego, Gołębiej, przygotow. dokumentacji na przebud. ul. Skrytej, 
zgodnie z „Lokalnym Programem Rewitalizacji dla Obszaru Starego Miasta i Fortów Bema 
Miasta Ostrołęki” – 14.100 zł (dział 600, rozdział 60016, § 6050), 

c) zmniejsza się plan wydatków - o kwotę łączną  662.000 zł, z następujących zadań 
inwestycyjnych: 
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• Budowa ul. Ławskiej z kanalizacją deszczową – o kwotę 505.000 zł  (dział 600, rozdział 
60015, § 6050),   

• Budowa ul. Padlewskiego do granic miasta z gm. Olszewo-Borki  
z przebudową geometrii skrzyŜow. ul. Padlewskiego z ul. Sierakowskiego –  
o kwotę 60.000 zł (dział 600, rozdział 60016, § 6050), 

• Przebudowa  nawierzchni drogowej w ul. Sienkiewicza  – o kwotę 56.000 zł  (dział 600, 
rozdział 60015, § 6050),   

• Przebudowa  ul. Ogródkowej  – o kwotę 41.000 zł  (dział 600, rozdział 60015, § 6050),   
z przeznaczeniem łącznej kwoty - 662.000 zł, na uzupełnienie planu na zadaniach: 

• Termomodernizacja obiektu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 z internatem – 327.000 zł 
(dział 801, rozdział 80130, § 6050),  

• Przebudowa ul. Gomulickiego, Gołębiej, przygotowanie dokumentacji na przebudowę  
ul. Skrytej, zgodnie z „Lokalnym Programem Rewitalizacji dla Obszaru Starego Miasta 
 i Fortów Bema Miasta Ostrołęki – 244.000 zł (dział 600, rozdział 60016, § 6050), 

• Termomodernizacja obiektu Gimnazjum  Nr 2 – 90.000 zł (dział 801, rozdział 80110, § 
6050),  

• Remont budynku Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 – 1.000 zł (dział 801, rozdział 80130, § 
6050),  

d) dokonuje się przesunięć wydatków działu 700, rozdział 70005 – na kwotę 779 zł, 
polegających na: 

• zmniejszeniu planu na odszkodowania na rzecz osób fizycz. (§ 4590) – 779 zł, 
• zwiększeniu planu na zakupy inwestycyjne (§ 6060) – 779 zł; Zmiana wynika  

z konieczności uzupełnienia planu celem wykupu działki przeznaczonej pod poszerzenie ul. 
Goworowskiej. 

e) dokonuje się przesunięć wydatków między działami, jak niŜej: 
• zmniejsza się plan wydatków w dziale 900, rozdział 90003, § 4300 – o kwotę 26.400 zł, 

polegających na: 
• zwiększa się plan wydatków w dziale 700, rozdział 70005, § 6060 – o kwotę 26.400 zł; 

Zmiana wynika z konieczności uregulowania podatku VAT w wys.22%,  przy zakupie gruntu 
od gminy Rzekuń – pod budowę sortowni wraz z kompostownią dla miasta Ostrołęki i gmin 
powiatu ostrołęckiego, 

f) dokonuje się przesunięć wydatków w dziale 852, jak niŜej: 
• zmniejsza się plan wydatków w rozdziale  85295, § 4300 – o kwotę 2.993 zł,  
• zwiększa się  dotację dla Domu Pomocy Społecznej PCK (rozdział  85202,  

§ 2820 – o kwotę 2.993 zł; Zmiana w wydatkach wynikła ze skierowania mieszkanki 
Ostrołęki - do DPS PCK , na podstawie decyzji MOPR, bez ustalenia odpłatności (na 
podstawie ustawy o pomocy społecznej), 

2) Przesunięcia wydatków  w  I Liceum Ogólnokształcącym, na kwotę –  5.400 zł,  
  w dziale 801, rozdział 80120, jak niŜej: 

• zmniejsza się plan wydatków w zakr. wynagrodzeń osobowych (§ 4010) – 5.400 zł,  
• zwiększa się plan wydatków na zakupy inwestycyjne (§ 6060) –  5.400 zł; Wskutek 

oszczędności powstałych na § 4010, z tytułu choroby pracownicy, zaoszczędzone środki  
przeznacza się na zakup  interaktywnej multimedialnej tablicy, która będzie bardzo przydatną 
pomocą naukową, 

3) Przesunięcia wydatków między zadaniami inwestycyjnymi  w Domu Pomocy Społecznej,  
ul. Rolna, - dział 852, rozdział 85202, § 6050, jak niŜej:  

• zmniejsza się plan wydatków na opracowanie studium opłacalności instalacji solarnej do 
podgrzewania ciepłej wody uŜytkowej i centralnego ogrzewania. – o kwotę  
2.380 zł, 
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• zwiększa się plan wydatków na zadaniu, pn. Adaptacja holu na pomieszczenia biurowe – 
kwotę 2.380 zł,   
Ponadto, w załączniku „Wydatki inwestycyjne w roku budŜetowym 2007 oraz na programy 
wieloletnie – dokonuje się zmiany, wynikającej z Zarządzenia  Nr 399/07 Prezydenta Miasta 
Ostrołęki z dnia 30 listopada 2007 roku – w dziale 754, rozdział 75411, § 6050 – polegającej 
na wprowadzeniu zadania inwestycyjnego „Wymiana bram garaŜowych i odciągu spalin” -  
 z  kwotą  60.000 zł –  w Komendzie Miejskiej Państwowej StraŜy PoŜarnej - z tytułu 
zwiększenia dotacji celowej na zadania zlecone inwestycyjne (§ 6410).  

  III. Zwiększenie planu wydatków - z tytułu wprowadzenia wolnych środków - o kwotę 250.577 zł, 
z przeznaczeniem na następujące zadania: 

1) Uzupełnienie planu wydatków (gminnych), w Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo-
Wychowawczej – o kwotę 167.170 zł – dział 852, rozdział 85201 
 (w zakresie: wynagrodzeń osobowych, pochodnych od wynagrodzeń, zakupu materiałów 
 i wyposaŜenia , zakupu energii), 

2) Uzupełnienie planu wydatków w zakresie dotacji dla szkół niepublicznych –  
w kwocie  50.407 zł – dział 801, rozdział 80120, § 2540 (plan UM), 

3) Uzupełnienie brakującego planu wydatków na przeprowadzenie remontu budynków 
stanowiących własność Miasta – w kwocie  33.000 zł – dział 700, rozdział 70005, § 4270 
(plan UM). 

IV. Zmiany w planie  finansowym Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  
 i Gospodarki Wodnej, polegające na: 

1) Zmniejszeniu wydatków na zadaniu, pn. Przebudowa sieci cieplnej w ul. Korczaka,  
o kwotę - 150.000 zł,  
• z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne,  pn. Termomodernizacja obiektu Gimnazjum 

Nr 2 – 150.000 zł,  
2) Zmniejszeniu wydatków na zadaniu, pn. Pomost pływający dla wędkarzy, o kwotę - 150.000 

zł (z uwagi na przedłuŜające się procedury, zadanie nie będzie zrealizowane w 2007 roku), 
• z przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków na działalność bieŜącą  z zakresu ochrony 

środowiska (§ 4300-Zakup  usług pozostałych) – 150.000 zł,  w celu wykonania badań 
technicznych wałów przeciwpowodziowych, które zgodnie z przepisami prawa wodnego i 
budowlanego naleŜy przeprowadzać co 5 lat; ostatnie badania obwałowań przeprowadzono 
kilkanaście lat temu.  

Sprawozdawcą Komisji BudŜetu i Finansów była Ewa śebrowska-Rosak. Podczas 
posiedzenia Komisji BudŜetu i Finansów rozpatrywano projekt uchwały. Zmiany w budŜecie 
polegają między innymi na zwiększeniu dochodów budŜetu miasta o łączna kwotę 504 11 zł. 
wynikająca między innymi z otrzymania środków z Samorządu Województwa 
Mazowieckiego w Warszawie w kwocie 493 772 zł. na  budowę ulicy Ławskiej z kanalizacją 
deszczową, zwiększenie dochodów wynika takŜe ze zwiększenia planu dochodów 
realizowanych przez jednostkę budŜetową łącznie jest to kwota 149 79 zł. Zmiany w budŜecie 
miasta na rok 2007 dotyczą takŜe przesunięcia w planie wydatków miedzy działami, między 
wydatkami bieŜącymi, inwestycyjnymi. Zmiany dotyczą równieŜ zwiększenia planu 
wydatków z tytułu wprowadzenia w wolnej kwocie 250 577 zł. Do zmian w budŜecie 
wpłynęły równieŜ dwie autopoprawki Pana Prezydenta. Komisja  BudŜetu i Finansów 
rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i wnioskuje jednomyślnie głosami 8 za  
o przyjęcie przedmiotowego projektu uchwały wraz z autopoprawkami. Jednocześnie 
zgłoszone zostało zapytanie czy celowa była inwestycja pod nazwą opracowanie studium 
opłacalności instalacji solarnej dotyczy to podgrzewania ciepłej wody uŜytkowanej  
i centralnego ogrzewania. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – prosiłbym aby tę zmianę potraktować jako 
autopoprawkę Prezydenta Miasta. 
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Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję odnośnie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta w  sprawie zmian w budŜecie miasta Ostrołęki na 2007 rok, wraz  
z autopoprawką. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie uchwalenia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok, 
Sprawozdawcą Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej była Magdalena Jaworowska. 
Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy 
projekt uchwały głosami 5 za. Jednocześnie na Komisji głosami 5 za, przeciwnych  
i wstrzymujących się nie było, został przegłosowany wniosek, Ŝeby na str. 7 w rozdziale IV, 
pkt. 2 miał brzmienie: Finansowanie lub dofinansowanie kolonii i wyjazdów dla dzieci 
i  młodzieŜy, w tym dla osób szczególnie naraŜonych na działanie czynników ryzyka. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję odnośnie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta w  sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2008 rok, wraz z autopoprawką. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu  
„ ŁuŜycka”, 

Sprawozdawcą Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska był Adam Kurpiewski. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska w wyniku rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego rejonu 
ŁuŜycka wnioskuje jednomyślnie wnioskami 6 za o przyjęcie przedmiotowego projektu 
uchwały bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję odnośnie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta w  sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu „ ŁuŜycka”, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Rozpatrzenie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji: 

• wniosków i interpelacji radnych Rady Miasta Ostrołęki w okresie II i III kwartału 
2007 roku, 

• wniosków Komisji Rady Miasta Ostrołęki zgłoszonych w okresie II i III kwartału 
2007 roku,  

• wniosków Przewodniczących Samorządów Osiedlowych Ostrołęki zgłoszonych  
w okresie II i III kwartału 2007 roku,  

• uchwał Rady Miasta Ostrołęki podjętych w okresie II i III kwartału 2007 roku,  
Sprawozdawcą Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców był Wiesław 
Szczubełek. Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców w wyniku 
rozpatrzenia tego projektu uchwały nie wnosi Ŝadnych uwag merytorycznych, formalnych ani 
prawnych do przedmiotowej informacji. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję odnośnie 
przedmiotowego informacji. 
Radny Wiesław Szczubełek- chciałbym zarekomendować wysokiej radzie przyjęcie 
przedmiotowej informacji w przedstawionej formie. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji wniosków i interpelacji radnych Rady 
Miasta Ostrołęki w okresie II  kwartału 2007 roku, 
Głosowanie: 
 Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Informacja  została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji wniosków i interpelacji radnych Rady 
Miasta Ostrołęki w okresie III  kwartału 2007 roku, 
Głosowanie: 
 Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja  została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji wniosków Komisji Rady Miasta Ostrołęki 
zgłoszonych w okresie II  kwartału 2007 roku,  
Głosowanie: 
 Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja  została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji wniosków Komisji Rady Miasta Ostrołęki 
zgłoszonych w okresie III kwartału 2007 roku,  
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Głosowanie: 
 Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja  została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji wniosków Przewodniczących 
Samorządów Osiedlowych Ostrołęki zgłoszonych w okresie II  kwartału 2007 roku 
Głosowanie: 
 Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja  została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji wniosków Przewodniczących 
Samorządów Osiedlowych Ostrołęki zgłoszonych w okresie III  kwartału 2007 roku 
Głosowanie: 
 Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji uchwał Rady Miasta Ostrołęki podjętych 
w okresie II  kwartału 2007 roku,  
Głosowanie: 
 Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja  została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących realizacji uchwał Rady Miasta Ostrołęki podjętych 
w okresie III  kwartału 2007 roku,  
Głosowanie: 
 Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja  została przyjęta. 
 
9. Przyjęcie sprawozdania Prezydenta Miasta z działalności w okresie od  1 listopada  

2007 roku do 30 listopada 2007 roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję odnośnie sprawozdania 
Prezydenta Miasta z działalności w okresie od 1 listopada 2007 roku do 30 listopada 2007 
roku. 
Radny Tadeusz Kaczyński – w punkcie 12 sprawozdania jest informacja o sprzedaŜy 
nieruchomości przy ul. Zawadzkiego jest podana wartość szacunkowa wyceniona przez 
rzeczoznawcę, chciałbym zapytać za jaką kwotę nieruchomość ta została sprzedana. 
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Prezydent Miasta Janusz Kotowski – często konieczność i potrzeby decydują o cenach 
nieruchomości. Szczegółowej na temat Pana pytania odpowie Dyrektor GłaŜewska, która 
zaraz do nas dotrze. Chciałbym powiedzieć, Ŝe przygotowaliśmy kolejną decyzję w sprawie 
budowy stacji segregacji odpadów. Dlatego jeszcze nie ma Pani Dyrektor.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – czy ta odpowiedź moŜe nam uniemoŜliwić  
przyjęcie sprawozdania, czy Pan poczeka do kolejnego punktu czy chciałbym Pan otrzymać 
odpowiedź na piśmie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – ja rozumiem, Ŝe jak miasto sprzedaje nieruchomość kilkaset 
metrów na poprawę zagospodarowania działki sąsiedniej i to jest funkcja , która nie moŜe być 
zmieniona. Natomiast moje zainteresowanie wynika z tego, Ŝe to jest działka około 1 hektara 
 i nie ma podanej wartości tej działki. Nic nie stoi na przeszkodzie, Ŝebyśmy przyjęli to 
sprawozdanie,  a później Ŝeby moŜna było tą odpowiedź uzupełnić. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – jak pamiętam jest to sprawa związana  
z dotychczasowymi dzierŜawcami i rozumiałem, Ŝe ta procedura była dopełniona oczywiście 
Pani Dyrektor wszystkich wyjaśnień udzieli. 
Radny Adam Kurpiewski – mam odpowiedź dla Pana Kaczyńskiego, chociaŜ uwaŜam Ŝe on 
o tym dobrze wie, Ŝe jeŜeli to jest sprzedaŜ w drodze bez przetargowej to cena jest taka, jaką  
w operacie szacunkowym ustalił rzeczoznawca. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie sprawozdania 
Prezydenta Miasta z działalności w okresie od  1 listopada  2007 roku do 30 listopada 2007 
roku. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sprawozdanie została przyjęte.  
 
10. Informacja o złoŜonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych na nie przez 

Prezydenta Miasta 
Chciałbym poinformować, Ŝe wpłynęła interpelacja od Radnego Tadeusza Kaczyńskiego, 
odpowiedź zostanie udzielona na następnej sesji. 
Dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Romana GłaŜewska – 
zbywaliśmy prawo uŜytkowania wieczystego, wartość prawa własności wynosiła około  
400 tyś zł., wartość prawa uŜytkowania wieczystego 264 tyś zł. i cena sprzedaŜy wynosiła 
1304 tyś. zł. plus podatek VAT 22 % poniewaŜ  wartość prawa uŜytkowania wieczystego 
zaliczana jest do potrzeb ceny nabycia. 
Radny Rafał Dymerski-  czy ustanowiony wieczysty uŜytkownik poniósł nakłady na tym 
gruncie, czy to był teren bez nakładów. 
Dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Romana GłaŜewska – 
podczas transakcji wyceniane były tylko i wyłącznie grunt i transakcja obejmowała grunt 
poniewaŜ naniesienia stanowią własność uŜytkownika  wieczystego. 
Radny Rafał Dymerski-  czy ustanowiony wieczysty uŜytkownik poniósł nakłady na tym 
gruncie, czy to był teren bez nakładów. 
Dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Romana GłaŜewska – 
musiałbym sprawdzić w akcie notarialnym. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – odczytał interpelację Radnego Tadeusza 
Kaczyńskiego /zał. Nr 2/ 
 

11. Oświadczenia Radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusje w tym punkcie. 
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Głosów w dyskusji nie było. 
 
12. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otrzymaliście państwo harmonogram sesji 
w pierwszym półroczu 2008 roku. Termin sesji 10 stycznia 2008 roku wynika z projektów 
uchwał, które komisja organizacyjna  przesunęła z 28 grudnia 2007 roku.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak –  chciałbym poinformować, Ŝe nastąpiły 
zmiany na funkcjach Przewodniczących Komisji. Przewodniczącym Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Infrastruktury technicznej został Pan Adam Kurpiewski. Nastąpiła równieŜ 
zmiana w Komisji Inwentaryzacyjnej Przewodniczącym Komisji został Pan Maciej 
Kleczkowski.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak –  chciałbym poinformować, Ŝe nastąpiły 
zmiany na funkcjach Przewodniczących Komisji. Przewodniczącym Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Infrastruktury technicznej został Pan Adam Kurpiewski. Nastąpiła równieŜ 
zmiana w Komisji Inwentaryzacyjnej Przewodniczącym Komisji został Pan Maciej 
Kleczkowski. Wpłynęły Ŝyczenia do Rady Miasta, przygotuję Państwu informację zbiorczą, 
kto przesyła Ŝyczenia.  
 
13. Sprawy róŜne. 

Radny Maciej Kleczkowski – chciałbym zapytać odnośnie organizacji miejskiego sylwestra, 
na stronie Urzędu miasta ukazała się informacja, Ŝe nowy rok powitamy sztucznymi ogniami 
na placu przy ul. Gorbatowa. Ze względu na niebezpieczeństwo wynikające z posługiwania 
się materiałami pirotechnicznymi, prosimy o zachowanie ostroŜności i niezbliŜanie się do 
miejsca wykonywania pokazu. Mam pytanie czy nadchodzący sylwester zostanie 
zorganizowany podobnie jak w poprzednim roku, czyli z podkładem muzycznym, czy będzie 
to tylko pokaz sztucznych ogni, czy miejsce przy ul. Gorbatowa jest juŜ docelowym miejsce 
organizacji miejskiego sylwestra na następne lata.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – temat miejskiego sylwestra wraca przynajmniej raz  
w roku, bo jest to istotny dzień. W tym roku wzorem lat ubiegłych Ostrołęckie Centrum 
Kultury organizuje wieczór sylwestrowy i jest to spotkanie, które rok rocznie gromadzi sporą 
grupę ostrołęczan, ale oczywiście tych, którzy chcą spędzać ten wyjątkowy wieczór  
w atmosferze spokojniejszej jest propozycja filmu, jest spotkanie z  grupą artystyczną. Gdy 
chodzi o otwarte spotkania miejskie to lata minione pokazują, Ŝe w róŜny sposób moŜna 
mieszkańcom tą propozycję przedstawić. W zeszłym roku czasu było niewiele ale 
postanowiliśmy zaproponować mieszkańcom spotkanie na Placu Bema, to spotkanie się 
odbyło i były osoby, które podkreślają, Ŝe to jest dobre miejsce, historyczne. Oczywiście  
głosów niepozytywnych było teŜ sporo. Problemem na Placu Bema jest bezwątpienia sprawa 
pokazów sztucznych ogni, zwłaszcza z kilkoma właścicielami budynków mamy odwieczne 
dyskusje. Podkreślają oni, Ŝe organizacja sylwestra na Placu Bema zagroŜenia budynkom, 
elewacjom. MoŜna by się długo zastanawiać, czy faktycznie te zagroŜenia są duŜe czy teŜ są 
minimalne. Walorem Placu Bema jest to, Ŝe łatwo ten teren zabezpieczyć. Oczywiście gdy 
chodzi o organizację sylwestra miejskiego, dochodzą problemy kosztów, finansowe. Gdy 
chodzi o ten rok, upłyną pod kontem róŜnych oszczędności, dlatego postanowiliśmy 
zaproponować pewne akcenty gdy chodzi obchody miejskie. Miejsce organizacji sylwestra 
zostało wybrane głównie gdy chodzi o pokaz szczanych ogni. Czy to miejsce byłoby 
docelowe, to nie potrafię na to pytanie odpowiedzieć, myślę  Ŝe moŜna  byłoby to 
przedyskutować. W wieczór sylwestrowy nie powinno być dłuŜszego przemówienia 
Prezydenta. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak  – informuję, Ŝe wpłynęło pismo od 
Senatora Krzysztofa Majkowskiego /zał. Nr 3/. 



Strona 11 z 11  
Protokół z XXIV sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 13 grudnia  2007 

 

Prezydent Miasta Janusz Kotowski – poniewaŜ to nasz ostatnia sesja w tym roku chciałem 
w tym miejscu i wobec Państwa tutaj zgromadzonych serdecznie podziękować za współpracę, 
która w tym roku w moim przekonaniu mimo roŜnych trudów jednak dobrze się układała. Od 
zachwytów jestem bardzo daleki wiem, Ŝe długo trzeba przekonywać mieszkańców, Ŝe 
dołoŜyliśmy wszelkich starań a to dlatego, Ŝe działamy w takim obszarze, Ŝe poddani 
jesteśmy krytyce. Chciałem podziękować, Ŝe prócz tych trudności jest wiele spraw, z którym 
moŜemy być zadowoleni. Bez wątpienia, nie które trudne rzeczy odziedziczyliśmy. Mam 
nadzieję Ŝe Państwo zauwaŜyliście gdy chodzi o moją pracę w tej kadencji nie przyjęliśmy 
stylu Ŝeby najpierw opowiadać jak to źle było wcześniej a my to dobrze robimy. Bez 
wątpienia jest kilka spraw, które utrudnia nam pracę, myślę  głównie o problemach, które 
niejednokrotnie zostały poruszane. Myślę o sprawie z którą musimy się jak najszybciej 
zmierzyć gdy chodzi o ten największy projekt i o pieniądze, których musimy szukać.  
Z obiektywnych trudności w tym roku spotkaliśmy się bez wątpienia z potęŜnym problemem 
gdy chodzi o współpracę z firmami projektowymi i wykonawczymi. Nie mówię tu  
o pretensjach, ale o zjawiskach, które na rynkach zaistniały i o tym, Ŝe faktycznie moŜemy 
zerwać umowy ,które nie są w terminie wykonane i narazić się  na to, Ŝe nie będziemy mieć 
projektu. Jest to takie zjawisko, które utrudnia sprawność pracy. UwaŜam, Ŝe zgodna między 
Prezydentem, urzędnikami i Rada Miasta daje pewne dobre elementy. Największym 
osiągnięciem było utworzenie  w Ostrołęce specjalnej strefy ekonomicznej. Z jednej strony na 
nasze konto wpływają pieniądze za grunt, po drugie wpłyną za jakiś czas podatki, a po trzecie 
faktycznie pojawiają się konkretne inwestycje, gdzie przybędzie miejsc pracy. Dwie takie 
umowy notarialne podpisałem przed nami są następne. Uczyniliśmy kilka kroków jeśli chodzi 
o Forty Bema, myślę, Ŝe współpraca z urzędem marszałkowskim zaowocuje odmienieniem 
tego waŜnego miejsca dla naszego miasta. Zostały równieŜ poczynione kroki jeŜeli chodzi  
o powstanie WyŜszej Szkoły Zawodowej w Ostrołęce. Jestem przekonany, Ŝe wszystkim 
którzy nam pomogą w powstaniu tej szkoły szczerze podziękujemy. Prawdą jest teŜ to, Ŝe bez 
wysiłku miasta nikt nam tej uczelni nie utworzy. Bardzo serdecznie dziękuję za wspólną 
prace w tym roku, za mocne pytania i dyskusje, które prowadzą w dobrym kierunku.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak  – kto jeszcze nie zrobił sobie zdjęcia to 
moŜe to uczynić po sesji. Prezydium z troską patrzy na wasze zdrowie, chcielibyśmy Państwa 
w zdrowiu zobaczyć na komisjach. Chciałbym Państwu podziękować za rozmowy na 
komisjach, Ŝe moŜemy na siebie liczyć. śyczyłbym sobie takiej pracy w następnym roku. 
Radny Rafał Dymerski – chciałbym wszystkim, Ŝyczyć szczęśliwego nowego roku  
i przeprosić tych, których uraziłem. 
 
14. Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak  – zakończył obrady XXV  sesji Rady 

Miasta  
Sesja w dniu 28 grudnia 2007 r. trwała od godziny 10 00 do 12 00. 
 

 
  Sporządził:                                                                                      Przewodniczył: 
 
Edyta Dąbkowska                                                                             Dariusz Maciak 

 
 

 


